
Kuressaarde plaanitakse
opereti- ja balletifestivali
Estonia ooperiteater
kavandab Kuressaar-
de üht suuremat sorti

opereti- ja balleti-
üritust, mis toimuks
tuleva aasta sügisel.
Kas ühekordset või
traditsioonilist, on
veel vara öelda.

Aldo Maksimov
aldo@meiemaa.ee

Samuti on praegu enneaegne
öelda, mis saab selle klassika-
liste muusikalavastusvormide
ühisfestivali pealkirjaks.

Nii nagu Saaremaa ooperi-
päevad, on tallinlaste idee lükata
suurüritus käima koostöös siinse
muusika suurtoetaja, Arensburgi
hotelliga. Ning loomirlikult koos
linna nõu ja jõuga.

Kuigi asjakohane pressikon-
verents on kavas pidada alles
tuleva aasta märtsis, käivad
juba praegu ettevalmistustööd.

Eile viibis saarel esinduslik
estoonlaste armaada eesotsas
Estonia direktori Aivar Mäega.
Muu seas toimus ka kohtumine
linnapea Mati Mäetaluga.

Pealava tuleb
palliplatsile

Arcnsburg Bouiiqiie Hoteli
juht Terje Nepperkirmitas. et
seda laadi suurasi tõesti tulemas
on. "Kui palju Estonia praegu
muidugi kaartc tahab avada,
ma ei tea." Üritus toimuks alles
20 1 4. aasta oktoobris, vahetult
pärast Saaremaa rallil. "Tänu-
väärselt seega madalhooajal,"
nentis Nepper.

Eile pärastlõunal saime Tal-
linnas toru otsa ka Aivar Mäe.
kes sõnades väljendus väga
ettevaatlikult, öeldes, et kogu
üritus on ta peas seni idee
tasandil. "Tegime saarele des-
sandi, et tutvuda võimalustega
ning uurisime maad, millised
oleksid tehnilised ja kontser-
dipaikade lahendused."

Mäe ei julge väita, et 20 1 4.
oktoobris selline festival tõe-
poolest ka aset leiab. "Ma tões-

ti ei tea. Soov ja idee on. aga
eks me peame võimalused ja
ka Ikuiatsioonid paika panema.
siis paistab. Ametlikku kinni-
tust ürituse toimumise kohta
cmic märtsi ci saa. Muidu on
nii, et kui praegu midagi maha
ütlen, siis pärast öeldakse, et

aga saju lubasid..."
Aivar Mäe rääkis siiski nii-

palju, et vaatamas käidi peaesi-
nemispaika. mis tuleks jalgpal-
liväljakule. "See on mahukas
töö ja ainult üks osa sellest,
sest csinemiskohti oleks kokku
kuus-scitsc."

Linnale idee
väga meeldib

Estonia turundusjuht Ülla
Veerg tähendas omalt poolt,
cl Estonial ci ole kavas trügida
"ooperimaalc". Ses mõttes, et
konkureerida ooperipäevade-
ga. "Eesti Kontserdil on ooper
ja nii on tore. Meie þanriteks
sel festivalil oleksid operett ja
ballett. Lisaks ligi sajale noo-
rele liilisteisincliselc mõeldud
noorteprojekt. kus ühe päevaga
peaks valmima noorte opereti-

lavastus."
Paides toimunud nädalane

festival oli ühekordne üritus
ning selles osales 300 estoon-
last. "Kas Kuressaare festival
oleks ühekordne või jääks
kcstma, seda mc praegu küll
ei tea." lõpetas Veerg.

Linnapea Mati Mäetalu üt-
les, et kindlasti ei oleks festival
konkurent oopcripäcvadclc.
"Meil oli Mäega kohtumine
ning nägu ma täile ka ütlesin,

pean ma seda väga tänuväär-
seks, kui meil oleks selle üri-
tuse näol hooaja pikendus. Iga
üritus väljaspool suvehooaega
aitab Kuressaare linna igas
mõttes. Liim partnerina igal
juhul toetab ideed.

Oluline on ka see," jätkas
Mäetalu, "et estoonlased ci tule
siia üheks etenduseks, üheks
ööks, vaid terveks nädalaks.
See annab meie oma inimestele

ja linna külalistele võimaluse
kunstist osa saada, aga ka
ettevõtjaile palju võimalusi.
Samuti on lastele mõeldud
kõiksugu töötubasid ja võima-
lus osaleda ka etendustes."

Estonia direktor Aivar Mäe jääb esialgu et-
tevaatlikuks: festivali projekt on väidetavalt
alles kukepükstes. FOTQ Va|mar Voo|aid


